
Protokół Nr XXXVII/2022 

z obrad XXXVII sesji Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 14.03.2022 r. w Sali sesyjnej Urzędu 

Gminy w Kołaczkowie 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska o godz. 15:00 otworzyła 

trzydziestą siódmą sesję Rady Gminy Kołaczkowo. Powitała radnych i zaproszonych gości – 

listy obecności w załączeniu nr 1 i 2. 

Ad.2. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska 

stwierdziła, że na stan 15 radnych, obecnych na sesji jest 14 radnych i Rada jest władna 

do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecny radny Wojciech Majchrzak. 

Ad.3. 

Sekretarz Ilona Orakowska wniosła o wprowadzenie do porządku obrad sesji, następujących 

punktów: 

- projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zatwierdzenia Wieloletniego Planu Rozwoju 

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kołaczkowie 

 -  projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Najświętszego Serca Pana Jezusa w Grabowie Królewskim 

oraz przesunięcie punktu 6 informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych  na poprzedniej sesji -  po wprowadzeniu zmian 

w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 rok.  

Głosowano w sprawie: Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy 

Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, 

Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Majchrzak 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie 

2. Stwierdzenie kworum 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy na temat złożonych odpowiedzi 

na interpelacje.  



8. Ustalenie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 

pożarnych w terenu Gminy Kołaczkowo, biorących udział w działaniu ratowniczym, 

akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

9. Przyjęcie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kołaczkowo w 2022 roku. 

10. Współdziałanie z Miastem Gniezno w zakresie realizacji obowiązku zapewniania 

opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Kołaczkowo. 

11. Przyjęcie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kołaczkowo na 2022 

rok. 

12. Wprowadzenie Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na 

rok 2022 w Gminie Kołaczkowo. 

13. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej za 2021 rok. 

14. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia Wieloletniego Planu 

Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kołaczkowie 

15. Udzielenie dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Najświętszego Serca Pana 

Jezusa w Grabowie Królewskim 

16. Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kołaczkowo na 

lata 2022-2027. 

17. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 rok.  

18. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

i realizacji uchwał podjętych  na poprzedniej sesji. 

19. Wolne głosy i wnioski. 

20. Odpowiedzi na zapytania. 

21. Zamknięcie sesji. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy 

Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, 

Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Majchrzak 

Ad. 4.  

Do protokołu z obrad XXXVI sesji nie zgłoszono uwag i został przyjęty. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy 



Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, 

Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Majchrzak 

Ad 5.  

I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji we Wrześni mł. insp. Radosław Smak 

podziękował o dofinansowanie zakupu radiowozu dla policjantów zespołu techniki 

kryminalistycznej, wydziału kryminalnego. Samochód ma być zakupiony w systemie 50 na 50 

czyli 50% finansuje Komenda Wojewódzka Policji w Poznaniu, natomiast 50% jest podzielone 

na gminy z Powiatu Wrzesińskiego. Na Gminę Kołaczkowo przypada kwota 15.000 zł. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła sprawozdanie z działań podejmowanych 

w  okresie międzysesyjnym. 

Ad. 6.  

Do Rady Gminy nie wpłynęły interpelacje 

Ad. 7.  

Do Rady Gminy nie wpłynęły odpowiedzi na interpelacje 

Ad. 8.  

Kamila Majorek odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy 

Kołaczkowo, biorących udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 14 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXXVII/273/2022 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Kołaczkowo, biorących udział 

w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (13) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy 

Siemiątkowski, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Stefański 

NIEOBECNI (1) Wojciech Majchrzak 

Ad. 9.  

Kamila Majorek odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Kołaczkowo w 2022 roku. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 



Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 14 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXXVII/274/2022 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kołaczkowo w 2022 roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (13) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy 

Siemiątkowski, Michał Stefański, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

BRAK GŁOSU (1) Wiesław Urbaniak 

NIEOBECNI (1) Wojciech Majchrzak 

Ad.10.  

Kamila Majorek odczytała projekt uchwały w sprawie współdziałania z Miastem Gniezno 

w zakresie realizacji obowiązku zapewniania opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu 

Gminy Kołaczkowo. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 14 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXXVII/275/2022 w sprawie współdziałania z Miastem Gniezno w zakresie realizacji 

obowiązku zapewniania opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Kołaczkowo 

Uchwała stanowi załącznik nr 5. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (13) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy 

Siemiątkowski, Michał Stefański, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa 

Zgolińska 

BRAK GŁOSU (1) Wiesław Urbaniak 

NIEOBECNI (1) Wojciech Majchrzak 

Ad. 11.  

Kamila Majorek odczytała projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Kołaczkowo na 2022 rok. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 14 radnych, 14 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXXVII/276/2022 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kołaczkowo na 2022 

rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6. 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy 

Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, 

Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Majchrzak 

Ad. 12.  

Lidia Kwiatkowska kierownik GOPS w Kołaczkowie odczytała projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 

w Gminie Kołaczkowo. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 14 radnych, 14 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXXVII/277/2022 w sprawie wprowadzenia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2022 w Gminie Kołaczkowo. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy 

Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, 

Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Majchrzak 

Ad. 13.   

Lidia Kwiatkowska kierownik GOPS w Kołaczkowie przedstawiła sprawozdanie z realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za 2021 rok. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 8. 

Ad. 14. 

Justyna Hyżorek kierownik ZGKiM w Kołaczkowie odczytała projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie zatwierdzenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych Zakładu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Kołaczkowie. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 14 radnych, 14 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXXVII/278/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia Wieloletniego Planu 

Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kołaczkowie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: ZA (14) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy 

Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, 

Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Majchrzak 

Ad. 15.  

Skarbnik Danuta Olejniczak odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Grabowie Królewskim. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 14 radnych, 12 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXXVII/279/2022 w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Grabowie Królewskim. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (12) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Adam Kruszyński, Jerzy Siemiątkowski, Michał Stefański, 

Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

PRZECIW (2) Krystian Konieczny, Robert Ptaszyński 

NIEOBECNI (1) Wojciech Majchrzak 

Ad. 16.  

Skarbnik Danuta Olejniczak odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 2022-2027. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 14 radnych, 12 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXXVII/280/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kołaczkowo na lata 2022-2027. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy 

Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, 

Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Majchrzak 

Ad. 17.  

Skarbnik Danuta Olejniczak odczytała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2022 rok. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 



Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 14 radnych, 12 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XXXVII/281/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 

2022 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Magdalena Cieślak, Piotr Górecki, Danuta Grabowska, Małgorzata 

Jakubowska, Zofia Kominek, Krystian Konieczny, Adam Kruszyński, Robert Ptaszyński, Jerzy 

Siemiątkowski, Michał Stefański, Wiesław Urbaniak, Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska, 

Jerzy Woś, Ewa Zgolińska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Majchrzak 

Ad. 18.  

Sekretarz Ilona Orakowska złożyła informację o działaniach wójta podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym oraz z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji. Informacje pisemne 

w załączeniu nr 13 i 14.  

Ad. 19 i 20 

Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała wniosek w sprawie użyczenia lokali 

mieszkalnych pod działalność Niepublicznego Przedszkola „Misiowa Chatka” w Borzykowie. 

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska uważa, że należy podjąć decyzję w sprawie 

złożonych wniosków. W odpowiedzi na poprzednie pismo złożone w powyższej sprawie 

zawarte było, iż mieszkania te są  objęte gminnym zasobem mieszkaniowym. Nie zgadza się 

z tym, ponieważ mieszkanie znajdujące się w SP w Bieganowie będące w gminnym zasobie 

mieszkaniowym zostanie włączone w zasób szkoły podczas termomodernizacji budynku. 

Na ostatniej komisji wspólnej został przedstawiony argument, aby nie przeznaczać lokali 

mieszkalnych w Borzykowie pod działalność gospodarczą, ponieważ jest odnowione 

przedszkole w Kołaczkowie i nie będzie w nim dzieci, a warunkiem uzyskania dofinansowania  

na remont placówki było utworzenie dodatkowego oddziału przedszkolnego. Na dzień złożenia 

wniosku funkcjonowały w nim trzy oddziały przedszkolne natomiast obecnie znajdują się dwa. 

Uważa, że budynek przedszkola „Jarzębinka” w Kołaczkowie jest za duży na prowadzenie 

przedszkola, o czym informowała przed rozpoczęciem prac. Zasugerowała wówczas, 

aby przeznaczyć ten budynek na mieszkania, a przedszkole urządzić w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym. Rozpoczynając działalność w Borzykowie, wynajmująca musiała bardzo dużo 

zainwestować. Obecnie chce poprawić warunki dzieciom przez powiększenie powierzchni 

na prowadzenie działalności. Uważa, że mieszkanie należy przeznaczyć na cele prowadzenia 

przedszkola.  

Radna Małgorzata Jakubowska powiedziała, że ten temat był omawiany na komisji wspólnej 

i budził wtedy wiele emocji. Została podjęta decyzja Rady, że zostanie on omówiony 

na spotkaniu po sesji Rady Gminy.  

Radny Michał Stefański powiedział, że przewodniczący Komisji Oświaty powinien zwołać 

posiedzenie, na którym zostanie poruszony ten temat. 



Iwona Jakubowska Dyrektor Niepublicznego Przedszkola w Borzykowie powiedziała, 

że mieszkanie, o które wnioskuje zostałoby zaadaptowane na klubik dziecięcy dla dzieci 

z rocznika 2020 i 2021. W roczniku  2019, 2018 i 2017 są grupy pełne i nie ma możliwości 

aby przyjąć więcej dzieci pomimo wielu zgłoszeń. Mieszkanie, o które wnioskuje, będzie 

wymagało nakładu finansowego, aby zaadaptować te pomieszczenia na prowadzenie klubiku 

dla dzieci. Uważa, że należy dać rodzicom możliwość wyboru przedszkola, do którego zapiszą 

dziecko. 

Sołtys Dawid Musielak zapytał kiedy będzie ustawiony znak zakazu zatrzymywania się 

i postoju w Zielińcu na drodze w kierunku firmy Kasbox. 

Radny Krystian Konieczny odniósł się do decyzji Komisji Rolnictwa w ww. sprawie, 

dotyczącej zrobienia miejsc na zatoczki postojowe do samochodów ciężarowych. Uważa, 

że nie jest to dobre rozwiązanie, ponieważ to nie jest miejsce parkingowe, wyposażone 

w sanitariaty, a firma Kasbox nie użycza własnego terenu do parkowania. 

Radny Jerzy Woś odpowiedział, że podczas Komisji Rolnictwa została przedstawiona taka 

propozycja. Jeżeli mieszkańcy mają taką wolę, aby postawić znaki zakazu, to również trzeba 

wziąć pod uwagę to, że  teren przy świetlicy będzie służył jako parking. 

Sołtys Dawid Musielak stwierdził, że jeżeli będą zrobione zatoczki, to trzeba będzie przenieść 

lampy. Uważa, że trzeba ustawić znak zakazu zatrzymywania się i postoju na drodze 

dojazdowej do Kasboxu i przed świetlicą wiejską.  

Sekretarz Ilona Orakowska dodała, że komisja bezpieczeństwa ruchu, która odbyła się w terenie 

wraz z przedstawicielami policji, zadeklarowała możliwość usytuowania znaku zakazu 

zatrzymywania się i postoju w tym miejscu. Znaki zostały zakupione, ale żeby je ustawić należy 

wykonać projekt stałej organizacji ruchu. Trzeba pamiętać, że jeżeli ten znak zostanie 

ustawiony policja będzie mogła egzekwować kary. 

Na salę obrad weszła wójt Teresa Waszak. 

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska zaproponowała głosowanie w sprawie wniosku 

o użyczenie lokalu mieszkalnego pod działalność Niepublicznego Przedszkola „Misiowa 

Chatka”. 

Sołtys Wioleta Dzienniak podziękowała za tłuczeń na drogę w m. Spławie. Wnioskuje 

o złożenie pisma do energetyki w sprawie umieszczenia linii energetycznych w ziemi pomiędzy 

posesją nr 8 i 9. W wyniku nawałnic kilkukrotnie następowały przerwy w dostawie prądu, 

ponieważ linie te przebiegają przez las. Zaproponowała, że w ramach funduszu sołeckiego, 

sołectwo może partycypować w kosztach tego zadania. 

Wójt Teresa Waszak przeprosiła za nieobecność spowodowaną wyjazdem w celu podpisania 

umowy na zakup samochodu do ochotniczej straży pożarnej w Borzykowie. Poinformowała, 

że gmina otrzymała zgodę Parafii Ewangelicko-Augsburskiej na budowę toalet i zaplecza 

sanitarnego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Sokolnikach. Gmina również otrzymała zgodę 

od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa na nieodpłatne przejęcie gruntów w Bieganowie.  

Sołtys Grzegorz Baranowski zgłosił bardzo duże dziury w drodze powiatowej Wszembórz-

Cieśle Wielkie.  



Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że ten problem dotyczy wszystkich dróg powiatowych. 

Do  Zarządu Powiatu Wrzesińskiego zostało wystosowane pismo, z prośbą o uzupełnienie 

ubytków w drogach na terenie  gminy Kołaczkowo. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała odpowiedź z Zarządu Powiatu Wrzesińskiego 

na wniosek dotyczący budowy chodnika w kierunku marketu Dino przy drodze powiatowej.  

Radny Adam Kruszyński odniósł się do wniosku o przekazanie mieszkania na działalność 

Niepublicznego Przedszkola „Misiowa Chatka” w Borzykowie. Zapytał czy Rada Gminy może 

odnieść się do tego wniosku i głosować w tej sprawie.  

Radca Prawny Rafał Masłowski poinformował, że uprawnienia do gospodarowania mieniem 

gminnym posiada wójt gminy. Rada nie może podjąć uchwały zobowiązującej wójta 

do wykonania określonych czynności w ramach postępowania z tymi nieruchomościami. Rada 

Gminy wyraża zgodę na pewne czynności dotyczące nieruchomości na przykład użyczenie 

nieruchomości na okres powyżej 3 lat.  

Przewodnicząca Danuta Grabowska zaproponowała, aby przewodniczący komisji oświaty 

zwołał komisję i podjął ten temat.  

Wójt Teresa Waszak powiedziała, że nie odbiera się pani dyrektor prawa do prowadzenia 

przedszkola w Borzykowie. Pani dyrektor zabiega o to, aby przekazać jej kolejne 

pomieszczenia, na co Wójt nie wyraża zgody.  Natomiast zgodę na użyczenie pomieszczeń 

na kolejne 5 lat na prowadzenie działalności gospodarczej musi wyrazić Rada.  

Iwona Jakubowska Dyrektor Niepublicznego Przedszkola w Borzykowie powiedziała, 

że składała wniosek już kilkakrotnie. Otrzymała informację, że decyzja zapadnie w czerwcu 

2023 roku. Chciałaby wiedzieć wcześniej jaka będzie decyzja, aby móc zapewnić rodziców 

o dalszym prowadzeniu przedszkola. 

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że umowa wygasa 30 czerwca 2023 roku. Pierwszy 

wniosek został złożony w  ubiegłym roku, więc stanowczo przedwcześnie, aby dać  odpowiedź. 

Niepubliczne  przedszkole pracuje w trybie ciągłym, ponieważ nie stosuje się przepisów 

dotyczących szkół podstawowych. Pierwotne załażenia dotyczące prowadzenia działalności 

były inne, miało być to miejsce dla dzieci, które znajdą opiekę w klubiku żłobkowym 

i przedszkolu.  Obecnie działalność jest dużo większa znajduje się tam ok. 60 dzieci w dwóch 

oddziałach. W związku z rewitalizacją przedszkola w Kołaczkowie, aby nie stracić 

dofinansowania, musi powstać jeden oddział przedszkolny więcej. Następnie będą czynione 

starania, aby utworzyć w przedszkolu oddział żłobkowy. 

Ad. 21.  

Wobec wyczerpania porządku obrad  Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta 

Grabowska o godz. 16.40  zamknęła XXXVII Sesję Rady Gminy Kołaczkowo. 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Rady 

Monika Nowak          Danuta Grabowska 

 

 

 

 


